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To:

Cc:

From:

Sent: Tue 3/23/2021 8:22:49 AM
Subject: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Received: Tue 3/23/2021 8:22:50 AM

Hi

Ik heblEAFENOg niet te pakken gekregen. Maar working on it.

Groet,

5.1.2e

ver: EXE, |. (EE) JERE eminws.i>

Verzonden: maandag 22 maart 2021 11:55

CREE @ minvws.nl>

Morgen is er om 14.00 uur een overleg ingepland door| ERES Het zou moai zijn als je EREgdan al hebt kunnen spreken -

ook kan aanhaken bij het overleg.

Hartelijke groet,

Van: [EARS E ( 5.1.2e ) JERE @ minvws.ni>
Verzonden: maandag 22 maart 2021 11:14

@minvws.nl>

© minvws.ni~INCRE,EET.
Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Even bij elkaar komen lijkt me een goed idee. Ik nodig [ERIE BEER ook uit.

Groetjes,

var: [CECH EEE. GEER) minvws.ni>

Verzonden:onderces 18 maart 2021 18:
09

BE EE) EEE omine ISEBE)
Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Ik heb vanmiddagBEA -n FEZ gesproken en die geeft aan dat het volgens hem toch echt uit de zak van BZK moet komen,
omdat er geen potje hiervoor is bij VWS. Zullen wij volgende keer hier even een overleg over plannen? Want ik begrijp ook dat

de huisartsen best wel een mooi bedrag per prik krijgen dus de vraag is dan of daar niet soms ook de huur van een locatie van

betaald kan worden. Want als we hier een potje voor gaan moeten maken, moeten we langs FEZ en de Financién en die gaan

niet blij zijn. Bovendien blijf ik het lastig vinden om te snappen waarom een gemeente aan een huisarts hier geld voor zou

vragen. Wellicht zijn daar logische redenen voor, maar ik kan me niet voorstellen dat het probleem overal even groot is. Ik heb

zelf de huisartsen hier nog niet over gehoord en die zijn doorgaans snel met klagen over dit soort zaken. Maar wellicht doen ze

dat in grote getalen bij jullie en dan moeten we er ook gewoon goed naar kijken.

Plan jij even iets in?
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van: [EEE(BEDEENc minvvs ni»
Verzonden: donderdag18 maart 2021 12:

a5

BE EE) ERE icv; EESEC SE
Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Ja zo een vermoeden had ik al. Het liefst sluiten we aan bij een al bestaande regeling vanuit VWS/PDC voor de gemeentes alleen

heb ik er nog geen gevonden.

Groetjes,

Verzonden: eben 16 maart 2021 10:27

@minvws.nl>

omitEAE,EE. (EE) EEN inv. >;EECENED)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Dit lijkt toch iets anders te zitten, BZK geeft aan dat dit nu niet meegenomen is en dat VWS daar zelf afspraken over moet gaan
maken met de VNG. Alleen nu is het even uitzoeken wie hier al iets van weet? Ik ga daar achteraan. Maar ik wil al wel vast

melden dat het goed kan zijn dat VWS hier dan een overleg over moet gaan plannen met de VNG. En als dit over vaccinaties

gaat, of voornamelijk, is het wel logisch dat dat vanuit jullie team wordt opgepakt. Uiteraard kunnen wij daar dan bij aanhaken.

Groeten|EXEY]
vorIEEIE GED

Verzonden: maandag 15 maart 2021 14:36

Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

ve IEEE
Ook daarvoor geldt hetzelfde, gemeenten worden al gecompenseerd voor de meerkosten corona. Daar zou dit dus ook bij
moeten zitten, als dat niet zo is moeten ze in eerste instantie bij BZK aan de bel trekken.

...
emdf 415 maart 2021=

28

mm am minus c>;IERECN EXER
Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Het gaat niet om het beschikbaar stellen van GGD locaties aan huisartsen, dat gaat als het goed is om niet plaatsvinden. Het gaat

hierbij om de locaties van gemeenten aan huisartsen, hoe compenseren we de gemeentes in deze gevallen.
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Groetjes,

Verzonden: maandag 15 maart 2021 13:43

= am mins.IEEEBED
Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

+oEKER

Nou het lijkt me dat de GGD daar gewoon een prijs/vergoeding voor kan betalen aan de huisartsen. Want de GGD’en zullen

anders ook ruimten moeten huren, mobilie units/tenten neerzetten dat kost ook geld. Maar dat is wel iets dat tussen de GGD’en

en de betreffende partij moet worden afgesproken. Moet allemaal wel een beetje redelijk blijven, maar ik neem ook aan dat de

GGD daar prima een inschatting van kan geven en dan tot overeenstemming kan komen met de huisarts.

Groeten [EER]

Verzonden: maandag 15 maart 2021 13:13

EE) SEE iv ia]

Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Dank voorje mail, helder. De vraag is hoe we dan omgaan met locaties die aan andere partijen dan de GGD beschikbaar worden

gesteld, bijvoorbeeld de huisartsen, die kunnen namelijk geen gebruik maken van de meerkostenregeling GGD.

Groetjes,

Verzonden: vrijdag 12 maart 2021 16:20

Aan: . (RAEN) <BRCAR@ minvws.nl>

CC: . (RE) SERRA @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Eerder vroeg jij al of gemeenten gecompenseerd worden voor de meerkosten ivm corona. Deze set antwoorden geeft daar een

mooi overzicht van. Bottom-line, gemeenten worden gecompenseerd, maar via het gemeentefonds (veelal). Gemeenten zullen

die waarschijnlijk niet specifieke kosten vergoed krijgen voor het beschikbaar stellen van bijvoorbeeld een ruimte voor

vaccineren. Of we daar wat mee kunnen of moeten willen weet ik eigenlijk niet. Mijn eerste gevoel zegt, we verwijzen GGD’en

die dit vragen eerst naar dat de gemeente al gecompenseerd worden. Als de gemeente dan tegen de GGD zegt, ja maar niet

hiervoor, we kunnen het alleen doen tegen deze en deze prijs. Dan moet de gemeente daarvoor een factuur indienen bij de GGD

en die kan dan vergoed worden via de meerkosten regeling,. Maar ik wil dit ook nog even checken bij mensen van de GGD en

hier intern. Dus voor nu graag aanhouden dat de gemeente al een reéle compensatie ontvangen vanuit het Rijk voor de

meerkosten ivm corona.

Groeten

van: (EEK NE I) REKET inc co>

Verzonden: vrijdag 12 maart 2021 13:46

Aan: BE GR) EEE minvws.nl>
Onderwerp: RE: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19
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Nee, hierover zijn geen afspraken in het BO Fv gemaakt.

De svz t/m 31 januari 2021 is weergegeven in de bijlage.

Hierin is niet vermeld dat er vorig jaar vanuit JenV extra geld voor inzet BOA geregeld. Dit is via een SPUK (specifieke uitkering)

gegaan.

Het is verder aan VWS en JenV om de vergoeding van de meerkosten te regelen.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Directie Bestuur, Financién en Regio
Directoraat-Generaal Bestuur, Ruimte en Wonen

Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag
Secretariaat Bestuur®Advisering

IEE« inbzknl [070

Verzonden: woensdag 10 maart 2021 11:42

Aan: (IE, EXETN BE] BR) BEEEXM © minbzin >

Onderwerp: Vraag ivm financiéle afspraken GGD'en en VGN over meerkosten ivm COVID-19

Ik had je zojuist geprobeerd te telefonisch geprobeerd te bereiken, maar kreeg je niet te pakken. Vandaar deze mail. Ik heb jou

contactgegeven gekregen vanEEN Ik heb namelijk een vraag over de financiéle afspraken die gemaakt zijn tussen het

rijk en gemeenten (VNG) over kosten ivm COVID-19. Van de meeste afspraken ben ik nu op de hoogte, maar ik heb nog een los

eindje waar van ik hoop dat jij me daarbij kan helpen. Bijgevoegde brief is 20 juli 2020 oa naar de VNG gestuurd. Daar staat

deze passage in:

5 Meerkosten gemeenten
De andere meerkosten COVID-19 zijn door gemeenten in beeld gebracht. Het gaat
hier om kosten die voortvioeien uit de maatregelen die de veiligheidsregio’s
hebben moeten nemen. Besluitvorming daarover vindt plaats in het Bestuurlijk

Qverleg Financiéle Verhoudingen.

Ik hoop dat jij mij kan vertellen wanneer dit overleg heeft plaatsgevonden en welke afspraken daarin gemaakt zijn en hoe en

waar deze zijn vast gelegd. Ik ben namelijk bezig met een update van de financiéle afspraken tussen VWS en de GGD’en en wil

graag dit punt ook even adresseren. Ik weet dat er met de veiligheidregio’s inmiddels ook aanvullende/preciezere afspraken zijn

gemaakt. Wellicht is dat wel waar hierop gedoeld wordt, maar wij krijgen zo nu en dan ook vragen van GGD’en binnen over of zij
gemeenten mogen compenseren voor de ruimte die zij bij hen huren. Daarom willen wij graag weten of er met de gemeenten
nog nadere afspraken zijn gemaakt.

Ik hoor graag of je mij hiermee kunt helpen, of wellicht weet bij wie ik hiervoor anders kan aankloppen. Voor vragen ben ik

uiteraard bereikbaar.

Dank alvast.

Met vriendelijke groet,
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Programmadirectie COVID-19 - Ministerie van VWS

M: 06-

E: minvws.nl


